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Abstract (en)
The game system has a first game (1) which is an instantaneous one based on purchase of a winning or losing ticket (T1) with a bar code (D1)
and concealed symbol (S1 or S2). Tickets are printed centrally (8) and retailed through authorised outlets. A winning ticket (T1g) gives access to
the second game (2) played at a video terminal (10) which is linked (11) to a central computer (SC) and issues prizes (T2) requiring validation at
a console (12) incorporating a bar code reader (13). The video game may involve numbered balls (b1, b2 etc.) within the range of a camera (15)
connected to the display screen (E1).

Abstract (fr)
Système de jeu, qui est caractérisé en ce qu'il comprend un premier jeu instantané (1) basé sur l'achat d'un ticket (T1) gagnant ou perdant, et
au moins une borne de jeu (10) initialisée par un ticket gagnant (T1g) pour participer à au moins un second jeu (2) du type vidéo, par exemple,
présenté sur la borne de jeu (10) et exécuté sous la commande et le contrôle d'un ordinateur (C) situé dans un site central (SC). <IMAGE>
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